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(一)何等大能！何等大力！神使基督從死複起，運超一切，坐在神右，爲我今作萬有之

首。浩大能力全爲教會，好使萬有盡都來歸。浩大能力全爲教會，好使萬有盡都來歸。 

 

(二)何等事實！何等奧祕！我今乃是基督肢體；與衆聖徒彼此相調，新人裏面同被建

造；聯于我們升天元首，作衪教會，照神所籌。聯于我們升天元首，作祂教會，照神所

籌。 

 

(三)何等高、深！何等長、闊，其度、其量，無法側度！神的基督無限、無量，廣大無

邊，超人所想。凡衪所是和衪所有，是爲教會，何等豐厚! 凡祂所是和祂所有，是爲教

會，何等豐厚！ 

 

 

(1) Oh, what a might! Oh, what a strength! God wrought to raise Christ from the dead. Far above all at His right hand, 

o'er all to us He is the Head. All this great pow'r is to the Church that she o'er all her foes may tread. 

 

(2) Oh, what a fact! Oh, what abliss! That I of Christ a member am. With all the saints I blend as one and share the life 

of the new man. Joined to our great ascended Head, we'll be the Church of His own plan, 

 

(3) Oh, what a breadth! Oh, what a length! The height, the depth unsearchable! Christ the Lord is unlimited, so vast, 

immense, immeasurable, all that He is and all He has is now our life unspeakable. 
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